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weSEEWER ori)From: 5.1.2e

Sent: Tue 3/17/2020 1:23:59 PM

Subject: RE: Beelden uit de ghz

Received: Tue 3/17/2020 1:24.00 PM

Heftig dit. Je veroorzaakt nogal wat bij kwetsbare groepen met al deze beperkingen; en is dan het middel niet erger dan de

kwaal? Sommige kinderopvang en scholen zijn toch ook gewoon open voor ouders met vitale beroepen?

EEE - ik iets kan doen om mee te denken of te doen voor de ghz, let me know!

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 14:12

Aan: 5.1.2e

5.1.2e ) “ 5.1.2e @minvws.nl>;
5.1.2¢ 5.1.2 ) <ERFEN@ minvws.nl>;

Onderwerp: Beelden uit de ghz

Ha,

Zojuist VEN ert gesproken, even wat beelden uit de ghz die zij terug gaf:

VGN probeert voorbeelden te verspreiden van creatieve ideeén die bij aanbieders ontstaan, maar het is pittig voor de sector:

Dagbesteding en onderwijs worden geannuleerd, aanbieders proberen alternatieven te organiseren.
Aanbieders proberen met ouders mee te denken die een kwetsbaar kind thuis hebben en hoe ze dat het beste kunnen opvangen.

Er zijn te weinig beschermingsmiddelen, dus medewerkers willen in sommige gevallen niet meer komen werken.

Vooral bij de complexe zorg is het spannend, ook als er straks geen bezoek meer mag komen, dat geeft veel onrust.

En ja, de knelpunten die er al waren tav de arbeidsmarkt en complexe zorg maken het er allemaal nog kwetsbaarder op.

Kleine zorgorganisaties, zorgboerderijen hebben het zwaar en moeten soms zelfs al de deuren sluiten.

zoal EER ister al mailde is er dagelijks een overleg tussen VWS en VGN en de andere koepels om dit type signalen te

bespreken
en hier samen in op te trekken.

van:

Onderwerp: Terugkoppeling kernteam VL

Ha allemaal,
Vanochtend hebben we telefonisch kernteam gehouden. Hieronder de belangrijkste afspraken.
Mochten er vragen zijn over de (andere) activiteiten waar je bij betrokken bent en het vervolg daarvan,
weet ons te vinden.

RCE stuur nog een aparte mail over de samensterk dagen.

- Algemeen: activiteiten zullen vertragen, maar tegelijkertijd ook kijken wat ‘gewoon’ door kan

gaan.

- Specifiek:
o Het congres van 13 mei gaat niet door JRE erent met Ro het verplaatst kan

worden naar oktober. Er volgt nog ee naar alle deelnemers.

ao Voor Balc en IIG wordt vraaggericht bij de aanbieders uitgevraagd waar zij behoefte aan
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hebben, want mogelijk werkt niet iedereen in vitale processen

o De Naar de Top bijeenkomsten van jjn uitgesteld.
o Pilots cliéntondersteuning [EENe verkennen wat daarin wel en niet door kan gaan.

oBE overeqt donderdag met ZN welke implicaties de corona maatregelen voor het tijdpad
van de complexe zorg heeft.

o De focusgroepen tbv arbeidsmarktverkenning worden verzet, evenals de dialoogsessies.
CRFERN 7a nagaan wat dit betekent voor de afronding van de arbeidsmarktverkenning in mei.

- Relevante overleggen tm mei: 8 april Bestuurlijk Overleg VL (gaat wrs niet door), 14 mei

voortgangsoverleg minister (voor die tijd Re |
26 mei regiegroep VL

- We hebben kort over de opzet en timing van de Kamerbrieven gesproken:
o AO 2 april gaat niet door, maar er wordt alsnog wel een verzamelbriefje voorbereid om

openstaande punten uit debat 4 maart af te doen

o De andere toegezegde Kamerbrieven gaan ook door. Vanuit VL gaan in mei uit: naastenbrief,
brief over de complexe zorg.

= We hebben verkend of het denkbaar is 1 brief in mei te sturen, nu de koppeling met het

congres van 13 mei komt te vervallen: naasten ontzorgen én complexe zorg.

Daar zitten voor- en nadelen aan, dus voorlopig houden we vast aan het spoor dat is ingezet, 2 aparte
en of we de timing van de brieven op elkaar

kunnen afstemmen.

=

Vooralsnog wordt ingezet op de inhoud van de brieven die we voor ogen hadden.
= Afhankelijk van of de arbeidsmarktverkenning in mei kan worden afgerond, zal

ee nagaan of deze meegestuurd kan worden met de brief complexe zorg of

de brief over de zorgprofielen dieBE nuit het team vanfEEg maakt.

-

Vragen Vilans begroting 2° fase: waar nodig kunnen ze contact leggen et verindiening 2° fase, verder op termijn het gesprek over consequenties vertraging breder

trekken in het periodieke overleg Lasfn 22 aangehaakt en schakelen met|; ; nds

Wiom inhoud en financién bij elkaar te

Grog,

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 09:06

aon:INCE| ECE ECE EEE
Onderwerp: FW: Terugkoppeling voortgangsoverleg minister

Voor het kernteam zo dadelijk, handig om onderstaande erbij te hebben. Ik zal jullie inbellen (via de i-phone)

Verzonden: donderdag 5

a
2020 11:11

Aan 5.1.2e < 5.1.2e @D minvws.nl>; 5.1.2e ) < 5.1.2e @ minvws.nl>;
5.1.2e abpL] a minvws.nl>; 5.1.2e ) < 5.1.2e a minvws.nl>; 5.1.2e

5.1.2e 5.1.2e ) < 5.1.2e a minvws.nl>; 5.1.2e

5120 [E 5.1.2e ) CEES @minvws.ni>; 5.1.2¢ )

5.1.2¢e ) <i CERN (@ minvws.nl>; BEREAN. <BR @ minvws.nl>; 5.1.2¢

3 5.1.2e ) <A ed Dminvws.nl>; 5.1.26 51.2e ) EEE @ minvws.nl>;
5.1.2e 5.1.2e @ minvws.nl>

5.1.2¢ ) JERE © minvws.nl>; SEEN [BEEN ivi ;TTTIEEEE
(EA 3) < {0 ed @minvws.nl>; 5.1.2e ) <BEAN @ minvws.nl>; 5.1.2e )

<A @minvws.nl>

Onderwerp: Terugkoppeling voortgangsoverleg minister
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Ha allemaal,

Hierbij een terugkoppeling van het voortgangsoverleg met de minister van zojuist, over programma VL.

In algemene zin: tevreden over hoe het debat gister verliep en hoe het programma ervoor staat (!) De lijst met toezeggingen en

acties wordt nog rondgestuurd.

Hieronder de belangrijkste punten die nog aan de orde kwamen :

Complexe zorglA
e Wens minister om op 2 april (AO) waar het kan weer voortgang te kunnen melden. Bijv. naast aantal plekken, ook waar ze

komen en hoe het eruit ziet.

De oproep was: laten we proberen of dit lukt, ZN motiveren. Aangegeven dat we dit met ZN zullen bespreken.
¢ We houden verder vast aan mei briefen daar meer definitieve stand te melden.

¢ Communicatie: zeer goed dat we factsheet maken en het visueel wordt. Mei-brief echt een communicatiemijlpaal van

makenEE
Kort over een verzamelbriefje voorAO 2 april gesproken om aantal vragen uit het debat van gister nog te beantwoorden:

e Talentontwikkeling vraag over uitbreiding naar 2.500

es Cofinanciering innovatie-impuls verder toelichting
eo Meerzorg: uitzoeken wat we tot nu toe allemaal richting Agema over meerzorg hebben gemeld en wat we hebben gedaan.

Dit is namelijk een terugkerend

punt van haar. Uiteindelijke tekst voor brief met Agema afstemmen. even check of dit kan voor 2 april?

i¢ Nb: en verwijzing naar brief DMO over meerjarige beschikkingen. Verder was de verwachting, obv inbren

het AO van 2 april over IBO Ivb zal gaan.

lk zal DMO inseinen.

Innovatie-impuls [EF

eo Er gebeuren mooie dingen die we nog beter zichtbaar kunnen maken. Wens minister om feiten en resultaten wat beter op

een rij te krijgen.

Een plaatje heeft de voorkeur en daarnaast een voorbeeld/verhaal. Het overzicht zorginhoudelijke vragen en technologie hiervoor

benutten = mooi.

+ Website: vvd was niet zo enthousiast, aangegeven dat we iom Vilans kunnen kijken hoe we het nog aantrekkelijker kunnen

maken.

Ook aangegeven dat de site wel zeer goed door de sector zelf wordt bezocht. Minister deed nog suggestie om goed link te leggen

met

Zorg voor nu en pagina sector ghz. Academy Het Dorp is ook interessant JERE lsamen met

Naasten ontzorgen|EREIN
¢ Brief aan Kamer in mei, mooi. De minister ziet het als een communicatieve kans, “wat als er niet meer ben”.

eo Laten we dit goed beleggen, liefst op een centrale plek, zodat ouders weten waar ze terecht kunnen. Niet alleen bij

cliéntondersteuners.

Eens om goed te kijken welke kanalen voor ouders/naasten aansluiten. Toolkit moet dit goed in beeld brengen.
e Support-ouders/naasten prima idee.


